
 

Referat fra styremøte nr. 609, 30.11.09 
Tilstede:  Fraværende: 
Ingrid Trømborg, Anette Gundersen, Odd‐Arne 
Berntsen, Guro Løvli, Torunn Thuve, Siv Brynestad, 
John Firing, Hilde Huse, Torbjørn Vinje (ref) 

 

 

 

 

1. Referat fra styremøte nr. 509 
Ingen merknader. 

2. Oppfølgings og avklaringssaker  
a) Kartlegging av virkemidler og verktøy blant medlemmene 

På styreseminaret i Tromsø ble det laget et utkast til kartlegging av virkemidler og verktøy 
blant medlemmene. Utkastet bearbeides videre på styreseminar i Bergen 03.‐04.02.10. 

b) Forumet er slettet i mva‐registeret 

Fjell og Fjord Konferanser innberetter mva på vegne av forumet i forhold til 
servicekonferansene. Skatteetatens vurdering er dermed at forumet ikke har mva‐pliktig 
omsetning over grensen på 50 000, og har slettet organisasjonen i avgiftsmantallet. Tidligere 
innberetninger er gjort ugyldige, og mottatt oppgjør må tilbakebetales. I tillegg har forumet 
blitt ilagt en ekstrabetaling på 10 % av innberettet inngående mva i forbindelse med 
Servicekonferansen 2008. 

Vedtak: Det blir ikke gjort nye forsøk på å registrere forumet i merverdiavgiftsmantallet. 

c) Ledig plass som varamedlem i styret 

Ledig plass i styret som varamedlem bør forbeholdes en person fra statlig sektor. I første 
omgang satses det på skatteetaten. Andre aktuelle virksomheter kan være NAV, 
Forbrukerrådet, Statens lånekasse for utdanning. 

Vedtak: Ingrid sender brev til skatteetaten. 



 

 

3. Evaluering av koordinatorsamling 
Koordinatorsamlingen ble gjennomført dagen før servicekonferansen. Det var få deltakere, og neste 
gang bør informasjonen sendes ut tidligere. Audhild Mork var engasjert til å holde foredrag om LØFT‐
metodikk. Tilbakemeldingene fra deltakerne var positive, og engasjementet var stort. Neste samling 
blir i 2011 (de årene det ikke er landsmøte). 

4. Evaluering av Servicekonferansen 2009 
Tilbakemeldingene på evalueringsskjemaene er gjennomgående positive, og dette er kanskje den 
beste konferansen som er gjennomført i forumets historie. Alt fungerte, både faglig og praktisk. 
Konferansieren fungerte utmerket, og foreleserne holdt et høyt nivå. Det er en viktig lærdom at 
styrets medlemmer hadde hørt de fleste foreleserne i andre sammenhenger (kvalitetssikring). 
Utstillerne var plassert i eget rom før konferansesalen, og også dette så ut til å fungere veldig godt.  

5. Servicekonferansen 2010 
Det er ikke aktuelt å arrangere Servicekonferansen 2010 et annet sted i landet, men dette vil 
vurderes for 2011. 

Vedtak: Servicekonferansen 2010 arrangeres 28.‐29. oktober på Clarion Hotel Oslo Airport, 
Gardermoen. Programkomité: Annette, Torunn, Siv, Torbjørn 

6. Budsjett og aktivitetsplaner 2010 
Budsjett og aktivitetsplaner for 2010 blir tema på styreseminaret i Bergen. 

7. Møteplan 2010 
2010-02-03  11:00  2010-02-04 15:00 Styreseminar, Bergen    
2010-03-16  09:00   10:30  Styremøte, telefon    
2010-05-31  13:00  2010-06-01 13:00 Styremøte, Fredrikstad    
2010-10-27       Landsmøte    
2010-10-28    2010-10-29   Servicekonferansen 2010    

 
8. Ev. 
Ingen saker. 


